
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren
Justitsministeren

Dato: 18. maj 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål AN
Var statsministeren vidende om, at den ambition om hurtigtests på plejehjem, som stats-
ministeren slog sig op på i januar 2021, ikke var den ambition, som Sundhedsministeriet
arbejdede for at fremme?
Der henvises til artiklen ”Mette Frederiksen lovede lyntest på plejehjem: ”Det er tydeligt,
at statsministeren ikke giver retvisende oplysninger” fra dr.dk den 16. maj 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF) og Karina Adsbøl (DF).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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